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P R O T O K Ó Ł   NR  12/08 

z posiedzenia Komisji Samorządowej 

w dniu 21 kwietnia 2008 roku 

 

  

 Posiedzeniu przewodniczył Pan Włodzimierz Szczepański - Przewodniczący 

Komisji Samorządowej. 

Pan Przewodniczący obrad dokonał otwarcia posiedzenia, powitał członków Komisji 

i przedstawił proponowany porządek obrad (w zał.).  

 

Lista obecności w załączeniu.  

 

Ad. 5.  

Pan Przewodniczący obrad odczytał odpowiedzi na wnioski Komisji                           

z posiedzenia w dniu 25 lutego 2008 r. (pismo znak: RIT-7040/31/08 z dnia 

25.03.2008 r. w zał.). 

 

Komisja nie otrzymała odpowiedzi na wniosek w sprawie przeznaczenia                          

z budŜetu gminy środków pienięŜnych na zakup szczepionki dla gimnazjalistów       

w celu zaszczepienia ich przeciwko meningokokom typu C, które powodują takie 

choroby jak sepsa, czy zapalenie opon mózgowych. Gimnazjaliści są najbardziej 

naraŜeni na tego typu zachorowania. 

 

Ad. 1.  

 Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały                      

w sprawie zmian w budŜecie gminy Strawczyn na 2008 r.  

 

 Ad. 2.  

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła sprawozdanie z 

wykonania budŜetu gminy Strawczyn za 2007 r.  
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W budŜecie uchwalonym na 2007 r. dochody wynosiły 25.569.850 zł, a wydatki 

26.122.471 zł. Po wprowadzeniu zmian planowane dochody zamknęły się kwotą 

20.606.765 zł, a wydatki 20.659.826 zł. 

Plan dochodów jest zrealizowany w wysokości 20.618.883,77 zł, tj. 100,06 %. 

Udzieliła wyjaśnień z jakiego powodu dochody zostały wykonane powyŜej 100 % 

oraz poinformowała, Ŝe w dziale 801 – rozdz. 80101 - § 6339 jest to dotacja na 

rozbudowę szkoły w Oblęgorku. Gmina nie otrzymała tej dotacji w całości w 2007 r., 

na dzień dzisiejszy równieŜ nie wpłynęła, poniewaŜ są problemy z zapłatą dla 

wykonawcy.  ZłoŜony jest wniosek o płatność, ale pieniądze moŜemy otrzymać po 

dokonaniu weryfikacji przez Świętokrzyski Urząd Wojewódzki.  

Część robót przy tej inwestycji została zaniechana ze względu na zmianę 

przeznaczenia pomieszczeń administracyjnych na potrzeby słuŜby zdrowia. 

Wykonawca wystawił fakturę  obejmującą koszty robót zaniechanych i zamiennych, 

okazało się, Ŝe zawyŜył fakturę o 49.000 zł. Gmina nie zapłaciła tej kwoty i trwa 

wyjaśnianie sprawy.  

Wydatki  budŜetowe są wykonane w kwocie 20.378.395,21 zł, co stanowi 98,64 %.  

W ogólnej strukturze największy udział miały wydatki na oświatę i wychowanie 

(49,15 %) oraz pomoc społeczną (22,93 %).  

ZadłuŜenie na dzień 31.12.2007 r. wynosiło 1.379.175,07 zł, jest to 6,69 %                  

w odniesieniu do wykonanych dochodów w 2007 r., maksymalne obciąŜenie budŜetu 

moŜe wynosić 60 % zrealizowanych dochodów.  

RóŜnica między dochodami a wydatkami budŜetu za 2007 r. wynosiła 240.488,56 zł i 

stanowi nadwyŜkę budŜetową.  

Po uwzględnieniu niedoboru z 2006 r. (1.330.598,74 zł) i nadwyŜki z 2007 r., 

niedobór budŜetowy na koniec grudnia 2007 r. osiągnął wielkość 1.090.110,18 zł. 

Na dzień dzisiejszy Gmina ma niespłaconą poŜyczkę w Banku Gospodarstwa 

Krajowego zaciągniętą na prefinansowanie rozbudowy szkoły w Oblęgorku                          

i modernizację wraz z wyposaŜeniem świetlicy wiejskiej w Oblęgorze w wysokości 

652.475 zł oraz 48.850 zł w WFOŚiGW w Kielcach.  

Pozostałe kredyty są spłacone. 
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Ad. 1. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za 2007r. 

Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy i Przewodniczący 

Rady Społecznej SZOZ poinformował – Rada Społeczna przyjęła sprawozdanie 

finansowe samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie 

za 2007 r.  Zakład w 2007 r. wypracował zysk wynoszący 44.316,39 zł, Kierownik 

SZOZ-u proponuje przeznaczyć go na Fundusz Zakładowy. W tej sprawie Rada 

Gminy podejmie uchwałę. 

Poinformował, Ŝe Stowarzyszenie – LGD „Dorzecze Bobrzy” istnieje od 2005 r., 

działają w nim osoby fizyczne z poszczególnych gmin, ale gminy formalnie nie były 

członkami Stowarzyszenia.  

Zarząd Stowarzyszenia – LGD „Dorzecze Bobrzy” zaplanował Sesję w Miedzianej 

Górze z udziałem gmin współpracujących, a informację przysłał na kilka dni przed 

terminem Sesji. Przedmiotem obrad było m. in. podjęcie uchwały o przystąpieniu 

Gminy do Stowarzyszenia. Rada Gminy nie wzięła udziału w obradach.  

Zarząd Stowarzyszenia wystosował pismo do Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia 

propozycji przystąpienia naszej Gminy do LGD „Dorzecze Bobrzy”. 

Odczytał w/w pismo, które wpłynęło dnia 04.04.2008 r. (w zał.). 

Przygotowany jest projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Strawczyn do 

Stowarzyszenia – LGD „Dorzecze Bobrzy” oraz udzielenia pełnomocnictwa do 

pełnego reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu, Rada Gminy podejmie decyzję. 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Strawczyn. 

Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy odczytał opinię Kuratorium 

Oświaty w Kielcach w sprawie w/w projektu uchwały (w zał.). 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący obrad i członek Komisji Rewizyjnej 

poinformował, Ŝe Komisje wnioskowały o pozostawienie propozycji Pana Wójta         
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w przypadku Zespołów Placówek Oświatowych i Przedszkola, w duŜych szkołach są 

Wicedyrektorzy, w ZPO Strawczyn jest sekretariat, a dyrektor w szkole podstawowej 

sam wykonuje wszystkie obowiązki.  

Przedstawił propozycje tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć wypracowane 

podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki 

Komunalnej: 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Strawczynie – 3 i 9 godzin, 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Oblęgorku - 4 i 10 godzin, 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Promniku – 6 i 11godzin, 

- dla Dyrektora SP w Korczynie – 10 godzin, 

- dla Dyrektora SP w Niedźwiedziu – 10 godzin, 

- dla Dyrektora SP w Rudzie Strawczyńskiej – 10 godzin, 

- dla Dyrektora SP w Chełmcach – 9 godzin, 

- dla Dyrektora Publicznego Przedszkola w Promniku – 15 godzin. 

 

Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy – w mniejszych szkołach 

dyrektorzy szkół mają mniejszy zakres obowiązków, w uzasadnionych przypadkach, 

dyrektor na wniosek moŜe uzyskać zmniejszenie godzin. W tych placówkach, gdzie są 

gimnazja jest inna skala problemów, w Strawczynie dojdzie zarządzanie Schroniskiem 

i realizacja duŜej inwestycji.  

 

Pani Teresa Raczyńska – Radna i nauczycielka zaproponowała zwiększenie dla 

dyrektorów i wicedyrektorów po 1 godzinie w porównaniu do tej liczby, którą mają 

obecnie, poniewaŜ zwiększenie o 4 godziny w niektórych przypadkach jest zbyt duŜe. 

 

Pani Halina Gad zaproponowała zwiększenie dla dyrektorów i wicedyrektorów po 2 

godziny w porównaniu do obecnych godzin. 

 

Komisja opiniuje pozytywnie tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć: 
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- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Oblęgorku – 4 i 10 godzin, 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Promniku – 6 i 11 godzin., 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie propozycje tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć:  

- dla Dyrektora SP w Korczynie – 10 godzin 

- „za” głosowało 4 członków Komisji, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” - 0; 

propozycję   przyjęto, 

- dla Dyrektora SP w Niedźwiedziu – 10 godzin 

- „za” głosowało 4 członków Komisji, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” - 0; 

propozycję   przyjęto, 

- dla Dyrektora SP w Rudzie Strawczyńskiej – 10 godzin 

- „za” głosowało 4 członków Komisji, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” - 0; 

propozycję   przyjęto, 

- dla Dyrektora SP w Chełmcach – 9 godzin 

- „za” głosowało 4 członków Komisji, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” - 0; 

propozycję   przyjęto, 

- dla Dyrektora Publicznego Przedszkola w Promniku – 15 godzin 

- „za” głosowało 4 członków Komisji, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” - 0; 

propozycję   przyjęto, 

- dla Dyrektora i Wicedyrektora ZPO w Strawczynie – 2 i 8 godzin 

- „za” głosowało 4 członków Komisji, „przeciw” – 1, „wstrzymało się” - 0; 

propozycję   przyjęto. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący obrad i członek Komisji Rewizyjnej 

przedstawił wnioski Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Komunalnej dotyczące 

treści projektu uchwały: 
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- zmienić zapis w § 7 na: „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego”, 

- dodać § 8 o treści: „Uchwała wchodzi w Ŝycie po upływie 14 dni od ogłoszenia          

w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego z mocą obowiązującą od           

1 września 2008 r.”, 

- wykreślić w § 3 pkt 1 część zdania o treści: „w ramach posiadanych środków 

finansowych przez organ prowadzący.” 

 

Komisja Samorządowa akceptuje w/w propozycje. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła projekty uchwał: 

- w sprawie ogłoszenia na terenie Gminy Strawczyn Konkursu „Człowiek Roku” 

 - w sprawie zmiany uchwały Nr XV/138/04 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 11 

czerwca 2004 r. w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w I 

kategorii zaszeregowania pracowników samorządowych zatrudnionych                         

w jednostkach organizacyjnych gminy Strawczyn – zmiany uchwały polegają na 

wykreślenia Zespołu Obsługi Szkół z wynagradzania punktowego, poniewaŜ od 

początku br. nie istnieje, pracownicy są zatrudnieni w strukturach Urzędu Gminy, 

natomiast pracownicy obsługi i administracji szkół są wynagradzani na 

dotychczasowych zasadach i ten zapis zostaje w uchwale. Z wynagrodzenia 

punktowego wykreśla się teŜ pracowników GOK-u, poniewaŜ powinni być 

wynagradzani jak pracownicy instytucji kultury.  

 

Ad. 3.  

Informacja z zebrań wiejskich. 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe w tym roku Pan Wójt 

nie był inicjatorem zebrań wiejskich. Sołtysi i Rady Sołeckie podejmowały decyzję, 

czy jest potrzeba zwołania zebrania i zgłaszali je. Zebrania odbyły się w 3 sołectwach, 

do tej pory wpłynęły protokóły z 2. We wszystkich były spotkania związane                       

z omówieniem nowych zasad gromadzenia i wywozu śmieci oraz podpisania umów                  

z wykonawcą tej usługi.   
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Ad. 1.  

 Pan Przewodniczący obrad odczytał pismo ze Związku Gmin Powiatu 

Kieleckiego w Zlewni Górnej Nidy z prośba o podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia 

zgody na przyjęcie nowego członka do Związku, tj. gminy Sitkówka – Nowiny (pismo 

wpłynęło dnia 28.02.2008 r., w zał.). 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe przygotowany jest 

projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do wprowadzenia zmiany                           

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego sołectwa Hucisko na 

obszarze gminy Strawczyn. 

Pani Ewa Wawrzeńczyk – Kierownik RRL wyjaśniła – w trakcie uchwalania 

miejscowego planu dla sołectwa Hucisko, grunt prywatny został pomyłkowo 

oznaczony symbolem TW, zamiast działek na których znajduje się przepompownia. 

Pod przepompownię przeznaczone są 3 działki (nr ewid.: 276/1, 277/1 i 278/1), 

niewłaściwie oznaczono 2. Teraz właściciel działek (nr ewid.: 645 i 275), które zostały 

omyłkowo oznakowane jako TW chce wybudować dom i nie moŜe uzyskać 

pozwolenia na budowę budynku mieszkalnego. Błąd trzeba poprawić, pierwszym 

etapem będzie podjęcie przedłoŜonego projektu uchwały. 

 

Pojawiła się propozycja, aby z powierzchni terenu przeznaczonego pod Centrum 

Sportowo – Rekreacyjne w Strawczynku wydzielić działkę maksymalnie wynoszącą 

45 arów pod bazę noclegową. Działka ta zostanie zbyta dla prywatnego inwestora           

w celu wybudowania na niej np. hotelu.  

Na terenie Centrum znajdują się wszystkie zaplanowane dotychczas obiekty poza 

muszlą koncertową. Będą zadaszone trybuny i jeŜeli będzie potrzeba zorganizowania 

imprezy, to mogą się odbywać na boisku do piłki noŜnej. 

Planowany jest zakup pasa ziemi przylegającego do Centrum o szerokości 15 m,  

właściciel jest chętny sprzedać działkę, ale jeszcze trwają rozmowy z 2 innymi 

właścicielami w sprawie kupna 2 mniejszych działek przylegających do cieku 
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wodnego. Planowane jest tam urządzenie ciągu dla pieszych i dojście do cieku 

wodnego. Był zaplanowany basen sportowy, ale raczej się nie sprawdzi i będzie 

przeprojektowany na rekreacyjny z uwzględnieniem 3 torów do pływania. BieŜnia 

będzie zmniejszona, zamiast 6 torów będą 4 tory.  

Zostanie opracowana koncepcja i będzie przedstawiona do akceptacji. 

 

Pan Jarosław Raczyński jest przeciwny zmniejszaniu ilości torów na bieŜni, 

proponuje zostawić 6, podobnie w przypadku pływalni - wybudować taką, aby 

moŜna przeprowadzać przynajmniej zawody międzyszkolne. Trzeba wybudować 

obiekty większe, porządne, w przeciwnym razie nie będzie zainteresowania. Hotel 

nie moŜe być budowany kosztem inwestycji, nie musi być bardzo blisko Centrum 

Sportowego moŜe być trochę dalej, np. w odległości ok. 500 m. 

 

Komisja poparła propozycję. 

 

Pani Ewa Wawrzeńczyk – Kierownik RRL na prośbę Komisji przedstawiła informację 

na temat przeznaczenia pomieszczeń w szkole w Oblęgorku dla potrzeb słuŜby 

zdrowia. Projekt zmiany sposobu uŜytkowania pomieszczeń jest na etapie ukończenia. 

Do końca kwietnia br. ma być przygotowany projekt budowlany. Na przełomie 

czerwca i lipca br. będzie ogłoszony przetarg na roboty budowlane.  

 

Pan Karol Dostal - Kierownik Referatu ds. Oświaty, Spraw Obywat. i 

Organizac. przedstawił projekty uchwał: 

- w sprawie załoŜenia Szkolnego Schroniska MłodzieŜowego w Strawczynie - Rada 

Gminy podjęła uchwałę w sprawie przejęcia Szkolnego Schroniska MłodzieŜowego 

w Strawczynie od Starostwa Powiatowego w Kielcach. Gmina jest właścicielem 

Schroniska od 01.03.2008 r. Dla Schroniska trzeba uchwalić Statut,  

- Schronisko będzie funkcjonowało w ramach Zespołu Placówek Oświatowych                 

w Strawczynie. PrzedłoŜony jest projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

II/33/99 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 30 kwietnia 1999 r. w sprawie Aktu 

ZałoŜycielskiego Zespołu Placówek Oświatowych w Strawczynie. Dyrektorem 
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Schroniska będzie Dyrektor ZPO w Strawczynie, do ZPO włączona będzie ta 

placówka, w projekcie uchwały wprowadzonych jest kilka zmian wynikających           

z likwidacji Zespołu Obsługi Szkół. Zgodnie ze Statutem będą utworzone 2 

stanowiska: recepcjonista i sprzątaczka,  

-  w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym 

Schronisku MłodzieŜowym w Strawczynie – Komisja Rewizyjna i Komisja 

Gospodarki Komunalnej wnioskują, aby w § 1 w tabeli tytuł czwartej kolumny 

otrzymał brzmienie: „cena za jedno miejsce noclegowe w pokoju od 5 do 11 osób”. 

Nie moŜe pozostać dotychczasowy zapis „od 1 do 8 osób”, poniewaŜ wcześniejsza 

kolumna dotyczy opłat za miejsca noclegowe od 1 do 4 osób  oraz kolejny wniosek 

o zwiększenie ceny dla pozostałych osób korzystających z noclegów w pokojach 

od 1 do 4 osobowych z 14 zł do 15, zł w celu zróŜnicowania opłat. 

 

Komisja Samorządowa przychyla się do propozycji Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Gospodarki Komunalnej. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych 

oraz wysokości opłat za posiłki w szkołach, których organem prowadzącym jest 

Gmina Strawczyn. 

Pan Karol Dostal - Kierownik Referatu ds. Oświaty, Spraw Obywat. i Organizac. 

wyjaśnił – zgodnie z nowelizacją ustawy o systemie oświaty, organ prowadzący 

szkoły ustala warunki korzystania ze stołówek szkolnych i wysokość opłat za posiłki. 

Kwoty zaproponowane w projekcie uchwały są takie, jakie obecnie obowiązują w 

placówkach oświatowych.  

Poinformował, Ŝe Komisja Rewizyjna i Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskują o 

dopisanie na końcu zdania w § 10 pkt 2: „po uprzednim powiadomieniu placówki”.  

 

Komisja Samorządowa popiera propozycję Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Gospodarki Komunalnej. 
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 Pani Kazimiera Jarząbek – koordynator ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Strawczynie za 2007 r. 

 

Komisja wnioskuje o częstsze przeprowadzanie kontroli sklepów przez Gminną 

Komisję ds. RPA i Policję.  

 

Pani Halina Gad – w Strawczynie przy ul. śeromskiego na łące między posesjami 

Jas i Snoch jest ciąg studzienek kanalizacyjnych, jedna z nich znajduje się za 

nisko i ścieki wypływają i spływają do rzeki. Bardzo proszę o zajęcie się tą 

sprawą. 

W Strawczynie na ul. Sportowej są bezpańskie psy (pies, suka i małe pieski), 

przebywają w pobliŜu osiedla zagraŜają bezpieczeństwu mieszkańców – składam 

wniosek o usunięcie psów. 

 

Komisja poparła wnioski Pani Gad. 

 

Na posiedzenie Komisji został poproszony Pan Grzegorz Gad – Kierownik ZGK, 

który poinformował, Ŝe w dniu dzisiejszym (21.04.2008 r.) pojedzie sprawdzić co się 

dzieje na tym odcinku kanalizacji i zajmie się tym. 

 

Ad. 4. 

Sprawozdania z pracy Komisji za 2007 r. w załączeniu. 

 

Ad. 5. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał pisma: 

1) s.c. Lwy Inwestycje z prośbą o połoŜenie masy asfaltowej na drodze gminnej          

w Oblęgorku o dł. 150 mb i odpowiedź udzieloną przez Przewodniczącego 

Rady Gminy (pisma w zał.),  
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2) pismo Pana Wójta w sprawie utworzenia StraŜy Gminnej lub zwiększenia 

liczby etatów w Komisariacie Policji (pismo znak: W – 0055/5/08 z dnia 

31.03.2008 r. w zał.), 

3) Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie naprawy pobocza przy drodze 

powiatowej nr 0490T w Oblęgorku (pismo znak: PZD.DM.5548/10/08 z dnia 

17.03.2008 r. w zał.), 

4) Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie ustawienia znaku drogowego D-15 na 

drodze powiatowej nr 0490T w Oblęgorku (pismo znak: PZD.DM.- 422/10/08 z 

dnia 28.02.2008 r. w zał.), 

5) opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 2.04.2008 r. dotyczącą opinii            

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Wójta Gminy za 2007 r. (uchwała Nr 33/I/2008 w zał.),  

6) pismo Prezydenta Miasta Częstochowa i Przeora Jasnej Góry o pielgrzymce 

reprezentantów polskich samorządowców organizowanej w dniu 25 maja br. na 

Jasnej Górze (pismo z dnia 14.03.2008 r. w zał.). 

 

Poinformował, Ŝe Komisja ds. Rozwoju Regionalnej Piłki NoŜnej przy Biurze 

Senatora RP prof. Adama Massalskiego przesłała pisma na temat długotrwałego 

kryzysu w strukturach piłki noŜnej z prośbą o zapoznanie się. 

 

Zdaniem Pana Jarosława Raczyńskiego jeŜeli StraŜ Gminna byłaby społeczna, to 

lepiej zatrudnić Policjanta. Wybór propozycji zaleŜy teŜ od kosztów utrzymania.   

 

Pan Janusz Malicki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy złoŜył wnioski: 

- o ogrodzenie boiska wiejskiego w Rudzie Strawczyńskiej od strony drogi 

wojewódzkiej o dł. ok. 100 m, wys. 4 m, poniewaŜ jest tam niebezpiecznie, 

- wykorytować i obłoŜyć krawęŜnikami (ok. 110 m)  boisko do koszykówki                 

w Rudzie Strawczyńskiej, przygotować właściwe podłoŜe na boisku, 

- zmobilizować właściciela budynków po byłym GS SCH w Rudzie 

Strawczyńskiej lub zgłosić do właściwych słuŜb, aby dokonał poprawy 

ogólnego stanu budynków. Obecnie straszą wyglądem.  
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Komisja poparła wnioski Pana Malickiego. 

 

Pan Przewodniczący obrad złoŜył wnioski: 

- o ustawienie znaków informacyjnych z napisem „Chełmce”  od strony drogi 

wojewódzkiej, wniosek juŜ był zgłaszany podczas Sesji Rady Gminy, 

- oznaczyć miejsce dla karetki pogotowia ratunkowego przed Ośrodkiem 

Zdrowia w Strawczynie – taki wniosek był złoŜony. 

 

Komisja poparła wnioski Pana Szczepańskiego. 

 

 

Wszystkie wnioski Komisji: 

1) przeznaczyć z budŜetu gminy środki pieni ęŜne na zakup szczepionki dla 

gimnazjalistów w celu zaszczepienia ich przeciwko meningokokom typu C, 

które powodują takie choroby jak sepsa, czy zapalenie opon mózgowych. 

Gimnazjaliści są najbardziej naraŜeni na tego typu zachorowania, 

2) zostawić 6 torów na bieŜni, wybudować pływalnię, aby była moŜliwość 

przeprowadzania przynajmniej zawodów międzyszkolnych, w przeciwnym 

razie nie będzie zainteresowania. Hotel nie moŜe być budowany kosztem 

inwestycji, nie musi być bardzo blisko Centrum Sportowego moŜe być 

trochę dalej, np. w odległości ok. 500 m, 

3) częściej przeprowadzać kontrole sklepów przez Gminną Komisję ds. RPA  

i Policję, 

4) poprawić studzienkę kanalizacyjną w Strawczynie przy ul. śeromskiego na 

łące między posesjami Jas i Snoch, poniewaŜ znajduje się za nisko i ścieki 

wypływają i spływają do rzeki,  

4a) usunąć psy przebywające w pobliŜu osiedla w Strawczynie na ul. 

Sportowej, poniewaŜ zagraŜają bezpieczeństwu mieszkańców, 

5) ogrodzić boisko wiejskie w Rudzie Strawczyńskiej od strony drogi 

wojewódzkiej o dł. ok. 100 m, wys. 4 m, poniewaŜ jest tam niebezpiecznie 
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6) wykorytować i obłoŜyć krawęŜnikami (ok. 110 m)  boisko do koszykówki  

w Rudzie Strawczyńskiej, przygotować właściwe podłoŜe na boisku, 

7) zmobilizować właściciela budynków po byłym GS SCH w Rudzie 

Strawczyńskiej lub zgłosić do właściwych słuŜb, aby dokonał poprawy 

ogólnego stanu budynków. Obecnie straszą wyglądem,  

8) ustawić znaki informacyjne z napisem „Chełmce”  od strony drogi 

wojewódzkiej, wniosek juŜ był zgłaszany podczas Sesji Rady Gminy, 

9) oznaczyć miejsce dla karetki pogotowia ratunkowego przed Ośrodkiem 

Zdrowia w Strawczynie – taki wniosek był złoŜony. 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak     Włodzimierz Szczepański 


